
Protokół 34/2022
Posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 14 kwietnia 2022 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Jan Szynalski. Przewodniczący
Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
protokołu).
(Usprawiedliwieni – Łukasz Laszczyński, Arkadiusz Baranowski, Piotr Niemiec)
Przewodniczący Komisji poinformował że wszyscy radni otrzymali porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Podsumowanie  pierwszego  sezonu  funkcjonowania  parku  wodnego  AquaFun  –

przychody i koszty eksploatacyjne. Stan przygotowań do nowego sezonu.
4. Informacja nt. Kosztów funkcjonowania fontann multimedialnych w parku miejskim.
5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
6. Omówienie korespondencji.
7. Sprawy różne.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD. 3 PODSUMOWANIE PIERWSZEGO SEZONU FUNKCJONOWANIA PARKU
WODNEGO  AQUAFUN  –  PRZYCHODY  I  KOSZTY  EKSPLOATACYJNE.  STAN
PRZYGOTOWAŃ DO NOWEGO SEZONU – 
pismo  Zastępcy  Prezydenta  Jadwigi  Zienkiewicz  z  dnia  14  kwietnia  2022  r.  
Nr RM.RPRA.0012-2.2.2022 (załącznik nr 2 do protokołu).

Głos zabrała Prezes Zarządu SAG-u Pani Magdalena Ryglicka. Omówiła ona przygotowany
na  Komisje  materiał.  Wypowiedź  dotyczyła  między  innymi  długości  trwania  inwestycji,
okresu  funkcjonowania  basenu,  średniej  ilości  użytkowników,  wyników  finansowych
czynników kosztotwórczych oraz oferty gastronomicznej i rozrywkowej dostępnej na terenie
basenu.

Radny Ignacy Bochenek wniósł uwagi co do czytelności tabel zawartych w przygotowanym
materiale. Zapytał także w jaki sposób SAG zamierza spłacić obligacje kredytu wziętego na
budowę obiektu.



Pani Magdalena Ryglicka odpowiedziała, że plan spłat opiera się na rekompensatach z miasta.
Do tego planowana jest podwyżka cen biletów, co zapewni wpływ do budżetu pozwalający na
spłatę obligacji. Podkreśliła, że dotychczasowe dochody basenu pozwalają na bezproblemowe
spłaty zobowiązań.

Radny Ignacy Bochenek zapytał także czy planowana jest rozbudowa basenu.

Pani Ryglicka odpowiedziała, że na ten moment nie planuje się dobudowy nowych atrakcji i
uatrakcyjniać będzie się bazę bieżącą.

Radni nie wnieśli więcej uwag.

Komisja  pozytywnie  oceniła  materiał  i  przyjęła  informację  o  funkcjonowaniu  parku
wodnego AquaFun.

AD.  4 INFORMACJA  NT.  KOSZTÓW  FUNKCJONOWANIA  FONTANN
MULTIMEDIALNYCH W PARKU MIEJSKIM - 
pismo  Zastępcy  Prezydenta  Jadwigi  Zienkiewicz  z  dnia  7  kwietnia  2022  r.
Nr IK.7021.14.1.6.2022.Z

Głos zabrała  Pani Jadwiga Zienkiewicz.  Omówiła przyczyny podjęcia decyzji  o renowacji
fontann, przedstawiła częstotliwość pokazów oraz zakres inwestycji i remontu.
Następnie pani Bożena Czerwińska – dyrektor Wydziały Infrastruktury Komunalnej, omówiła
zakres  obsługi  fontann  zapewniany  przez  wykonawcę,  proces  konserwacji,  koszty
funkcjonowania obiektu oraz godziny pokazów.

Radny Ignacy Bochenek zapytał czy odbywają się przeglądy gwarancyjne.
Pani Bożena Czerwińska odpowiedziała, że przed napełnieniem niecki wykonawca dokonuje
przeglądu  gwarancyjnego,  żeby  usunąć  ewentualne  usterki  i  spękania  niecki  betonowej.
Wyjaśniła, że spękania, które widoczne są w nieckach są spękaniami powierzchniowymi, nie
wpływającymi w żaden sposób na użytkowanie i działanie fontann.

Radny Ignacy Bochenek zwrócił uwagę na brak toalet w Parku Miejskim.
Pani  Bożena  Czerwińska  odpowiedziała,  że  w  uzgodnieniu  z  Konserwatorem  Zabytków
przygotowywany  jest  projekt  toalet,  które  umieszczone  zostaną  w  strukturze  Muszli
Koncertowej. Do tego sezonowo ustawiane są w parku przenośne toalety.

Radni nie wnieśli więcej uwag.

Komisja  pozytywnie  oceniła  materiał  i  przyjęła  informację  nt.  Kosztów funkcjonowania
fontann multimedialnych w Parku Miejskim.

AD. 5 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH



Brak materiałów sesyjnych do zaopiniowania.

AD. 6 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Brak korespondencji do omówienia.

AD. 7 SPRAWY RÓŻNE

Przewodniczący Komisji poprosił o przyjęcie Sprawozdania z pracy Komisji Gospodarki za
rok 2021.

Radni nie wnieśli uwag do Sprawozdania.

Komisja w głosowaniu przyjęła Sprawozdanie za rok 2021 – 4 głosy za.

Radni nie wnieśli innych uwag w tym punkcie porządku obrad.

Porządek obrad został wyczerpany.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Gospodarki                

Jan Szynalski                      


